

Protokoll från möte Nr 5
Musserongångens samfällighetsförening

Tid: 2011-09-26 kl 19.00

Plats: Musserongången 148

Närvarande: Anette Jansson (AJ)
Mikael Harnesk (MH)
Lennart Skoog (LS)
Ola Carlsson (OC)
Petra Attfors Burcher (PA)
Robert Gille (RG)
Robert Nyqvist (RN)



1. Ordföranden öppnade mötet
2. Föregående mötesprotokoll justerades samt dagordningen fastställdes. Nyttillkomna punkter på dagordningen tillfogades.
3. MH redogjorde för det ekonomiska läget. Föreningens kassasaldo per 2011-09-25 var 207000kr.
4. Garage L – Inget särskilt att rapportera, skydd för nyckelvred har monterats. Komplettering av trasiga garagenummerskyltar kommer göras.
5. Garage N – Några hål i marken ska fyllas ut innan snön kommer. Håkan uppdras detta. Komplettering av trasiga garagenummerskyltar kommer göras.
6. Åtgärdslistan gicks igenom.
7. Övriga frågor:
 - 7.1. Höststädning – ASK administrerar detta. Information kommer och ASK pratar med respektive torgs representant om deras funktion under dagen är och innebär. Från ASK kommer LarsErik och Eva genomföra detta närmare inpå. Datum fortfarande inte utlyst.
 - 7.2. Torgrepresentanter diskuterades. Vi konstaterar med glädje att några namn tillkommit.
 - 7.3. P-gruppen har haft sitt andra möte. Man har genomfört dörrknackning för informering om och genomgång av det faktiska behovet. Detta i hopp om att få igång dialogen med boende och därmed hopp om att få fram en riktig siffra för totalbehovet. Nästa steg är att genomföra en inventering av garagen och layout för att se hur man kan optimera denna. Även titta efter alternativa platser.
 - 7.4. MC-platser – Garageansvariga undersöker möjligheterna att vinterförvara MC inomhus. Platstillgång samt brandsäkerhetskrav.
 - 7.5. Snöröjningsavtalet diskuterades. Ytterligare justering av vissa punkter görs, iordningställande av uppställningsplats för traktorn med eluttag samt sandcistern ordnas.

7.6. MSB – Petra har talat med Tyresö Brandförsvär och författat en skrivelse som delas ut tillsammans med MSBs folder som vi nu fått.

7.7. Skyltning – AJ har ett möte inplanerat med trafikingenjör Helena Hartzell på Tyresö Kommun om skyltning och övrig trafiksäkring av området. Kan vi upprätta ett samarbete med kommunen? Möjligheter till fler kommunala rekreationsområden (pärlantomten t ex). PAB och AJ inventerar MRG på tänkbara faror inför detta.

8. Nästa styrelsemöte bestämdes till 24 oktober hos RG Mrg 47 kl 1900.

9. Ordföranden avslutade mötet.

Ordförande

Sekreterare

Anette Jansson

Ola Carlsson